
 
 
 
 
 
 
Skrivelse om åtgärder mot kraftigt höjda ateljéhyror 
 
Många konstnärer har i dagarna varslats om kraftigt höjda hyreskostnader för sina ateljéer 
under 2014. En del höjningar ligger på 50 procent. En stor del av stadens konstnärer arbetar 
under extremt svåra ekonomiska villkor och deras situation kan bli ohållbar om inte åtgärder 
vidtas. Det är uppenbart att ateljéhyrorna i kommunägda fastigheter måste frigöras från 
marknadens strupgrepp. Vi uppmanar därför kulturförvaltningen att i samarbete med berörda 
kommunala förvaltningar hitta en modell som säkrar konstnärernas tillgång till ateljélokaler 
till rimlig hyra.  
 
 
Stockholm den 17 december 2013 
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